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(54) Title: TANK

(54) Bezeichnung: TANK

(57) Abstract: A tank (66) for aquiferous devices, particularly household appliances, or devices for the processing of food and/or
beverages, such as beverage dispensers, particularly coffee dispensers, drinking water dispensers, cooking and baking devices, steam
dispensing devices, particularly steam irons, steam cleaners, high-pressure cleaners, air pressure cleaners and conditioners, or such,
is provided, wherein a suction connector (67) is provided at the tank (66) for the suctioning of the water from the tank using means
for generating low pressure, and a filter connector (1) is provided for the connection of a filter cartridge (31), in the interior of the
tank while ensuring that only the permitted filter type can be used. A tank according to the invention is characterized by mechanical
coding structures (87-96, 98, 99) at the filter connector element (1) in order to exclude the use of any filter cartridge not corresponding
with the tank (66).

(57) Zusammenfassung: Es wird ein Tank (66) für wasserführende Geräte, insbesondere Haushaltsgeräte oder Geräte zur Aufbe-
reitung von Speisen und/oder Getränken wie Getränkeautomaten, insbesondere Kaffeeautomaten, Trinkwasserspender, Koch- und
Backgeräte, Dampfgeräte, insbesondere Dampfbügeleisen,
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Dampfreiniger, Hochdruckreiniger, Luftreiniger und -konditionierer oder dergleichen vorgeschlagen, wobei ein Sauganschluss (67)
am Tank (66) zum Ansaugen von Wasser aus dem Tank mit Mitteln zur Erzeugung eines Unterdrucks und ein Filteranschluss (1)
zum Anschluss einer Filterkartusche (31) im Innern des Tanks vorgesehen ist, während sichergestellt ist, dass nur ein zugelassene
Filtertyp zum Einsatz kommt. Ein erfindungsgemäßer Tank zeichnet sich durch mechanische Kodierungsstrukturen (87-96, 98, 99)
am Filteranschlusselement (1) aus, um den Einsatz einer nicht zum Tank (66) korrespondierenden Filterkartusche auszuschließen.
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